
Svar på interpellation från Tommy Streling (PA) – Demokratiberedningen och dess 
finansiering 

Interpellantens fråga gäller budgetberedningen och dess finansiering både innevarande och 
nästkommande år. 

Förtroendemannaberedningens slutrapport och förslag förra mandatperioden innehöll bland 
annat att kommunen skulle tillskapa en demokratiberedning, men någon finansiering för 
densamma har inte per automatik följt med. Tanken bakom demokratiberedningen och 
uppdraget beredningen är tänkt att utföra är i grund och botten viktiga på flera sätt.  

Gällande demokratiberedningens budget 2024 så antogs det aldrig någon sådan föregående år. 
I praktiken överlämnades uppdraget till budgetberedningen 2023, men ärendet hanterades 
aldrig i där under hösten. Med anledning av detta, samt inkommen skrivelse från beredningen 
om att beredningen pausas fram till dess att finansiering är beslutad, så har ärendet hanterats i 
kommunstyrelsen. Kommunstyrelsens beslut blev därefter att inte finansiera 
demokratiberedningen för 2024, bland annat på grund av det ekonomiska läget kommunen 
befinner sig i.  

Kommunstyrelsen beslutade också att överlämna demokratiberedningens budget 2025 till 
budgetberedningen och därefter partiernas egna budgetarbeten. Demokratiberedningen har 
tidigare beskrivit ett behov på cirka 200 000, vilket också summan i de underlag samtliga 
partier fått hantera.  

Om vi endast fokuserar på den ekonomiska delen så har jag inget svar idag på när 
demokratiberedningen kan finansieras, det är upp till en majoritet av fullmäktigeledamöterna 
att bestämma. Men rent krasst så tror jag att vi behöver diskutera beredningens vara eller inte 
vara i ett separat ärende med tanke på den situation vi befinner oss i, både gällande ekonomin 
men också den flertalet gånger förändrade sammansättningen av ledamöter i beredningen. 
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